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میلاد مظهر عدالت »اسدالله الغالب« 
حضرت علی بن ابیطالب)ع(، 

مبارک باد

تداومِ پیروزی های »استقلال« و »پرسپولیس« در هفته هفدهم؛

کورس در اتوبانِ صــدر

با  برتر  لیگ   رقابت های  هفدهم  هفته ی  گذشته،  شب 
رسید،  پایان  به  پرسپولیس  و  استقلال  دشوار  پیروزی های 
شاگردان یحیی گل محمدی در مشهد میزبان نساجی مازندران 
بودند که سه بر یک از سدِ شاگردان ساکت الهامی گذشتند 

و استقلالی ها هم در تهران، با یک گل ذوب آهن اصفهان را 
شکست دادند تا کورسِ صدرنشینی سرخابی ها همچنان در اوجِ 

حساسیت ادامه داشته باشد.
پرسپولیس: تقابل سرخ پوشان تهران و مازندران از کیفیتِ 
بالایی برخوردار بود، پیروزی پرگل پرسپولیسی ها با چینش 
سه دفاعه در شبِ ادامه تزلزل خط دفاعی، مهم ترین نکاتِ 
نمایش امیدوارکننده پرسپولیسِ یحیی مقابل نساجی بود، که 
با هدایت ساکت بازهم شخصیت و کیفیتِ بالای خود را با ارائه 
یک بازی مالکانه در لیگ ۲۱ به نمایش گذاشت. دو گل در ۱۰ 
دقیقه ی ابتدایی، شرایطِ بازی را کاملاً تحت تاثیر قرار داد، اما 
پیروزی برای شاگردان یحیی در برابر تیمی در سطحِ نساجی که 
چندان با شکست آشنا نیست، می تواند روحیه بخش باشد و 

انگیزه ی سرخ ها را برای ادامه فصل بیشتر کند.
پرسپولیس با آرایش جدید بهتر از قبل بود، اما یقیناً تداوم 
طلب  بیشتری  هماهنگی  چینشی  چنین  با  نتیجه گیری 
می کند، پرسپولیس در فاز تهاجمی عمکردِ قابل قبولی از خود 
نشان داد، آن هم در روزی که بازیکنانِ موثری را در اختیار 
نداشت، اما خط دفاعی سرخ ها همچنان با دستپاچگی در 
ساخت بازی مشکل دارد و اشتباهات فردی همچنان گریبانگیرِ 

شاگردان یحیی گل محمدی است.
استقلال: آبی های تهران بازهم در روزی که نمایشِ مطلوبی 
نداشتند، طعم شیرین پیروزی را چشیدند، گویا استقلالِ فرهاد 
تنها تیمِ لیگ است که خوب بازی نمی کند، اما تیمی هم 
توانایی شکست دادنِ آن را ندارد. تیمِ تحت هدایتِ مجیدی در 

نتایج و آمارها فراتر از واژه فوق العاده عمل کرده و در کیفیتِ 
بازی با ایده آل های یک مدعی تراز اول فاصله قابل توجهی دارد.

باری؛ استقلال همچنان در ساخت و توسعه بازی مشکل دارد، 
شاید به همین علت است که این تیم نمایش های دلنشینی 
در دیدارهای اخیر نداشته است. استقلال به بردن در روزهای 
بد عادت کرده، اما این مهم نمی تواند برای پوشیدنِ ردای 
قهرمانی کافی باشد. فازِ دفاعی استقلال برخلافِ نیم فصلِ اول 
باگ های محسوسی دارد اما خط حمله آبی ها، همچنان در 
فقدانِ خلاقیتِ خط هافبک، کار را با دقتِ بالای بهره گیری از 
موقعیت ها، درآورده است. بهرحال ذوب آهنِ تارتار از استقلال 
در تهران سر تر بود اما بازهم این استقلال بود که شکست ناپذیر 
باقی ماند تا صدر جدول همچنان برای رقبا دست نیافتنی باشد.

محمدرضا ولی زاده

  دبیر تحریریه
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دنیای هوادار یاد و خاطره شهدا بویژه »سردار حسین خرازی« 
-فرمانده لشکر ۱۴ امام حسین)ع(- که در عملیات کربلای پنج 
منطقه »شلمچه« به مقام شامخ شهادت نائل گشت را گرامی می دارد

حوادث و انتظامی

»رئیس پلیس تهران« خبر داد:

جزئیات طرح انضباط بخشی 
موتورسیکلت سواران

»سردار حسین رحیمی« - رئیس پلیس تهران- در حاشیه 
موتورسیکلت  به  بخشی  انضباط  طرح  توجیحی  جلسه 
سواران که بناست از ۳۰ بهمن ماه در ۱۰۰ نقطه از تهران اجرا 
شود، گفت: گلایه مردم از تخلفات بعضی از موتورسیکلت 
سواران زیاد شده بود و متأسفانه ما شاهد آن هستیم که 
رفتار این افراد سبب بروز یکسری از تصادفات و حوادث 
جبران ناپذیر برای خودشان یا دیگر شهروندان شده است. 
در همین راستا نیز با تدبیر سردار فرمانده کل انتظامی 
موتورسیکلت  تخلفات  با  برخورد  طرح  تا  شد  بنا  کشور 
سواران و در واقع انضباط بخشی به تردد این افراد اجرا 
شود و همان طور که گفتم این طرح از روز ۳۰ بهمن ماه 

در ۱۰۰ نقطه از شهر تهران اجرا می شود.
در  پلیس  اینکه  بر  مبنی  پرسشی  به  پاسخ  در  رحیمی 
اجرای این طرح با چه مواردی برخورد خواهد کرد، گفت: 
اولویت  ترین  از جدی  یکی  آمیز  انجام حرکات مخاطره 
های ما است. تمامی موتورسیکلت سواران مانند تمامی 
رانندگان باید قوانین را رعایت کنند. از این رو انجام هر 
با  از جمله مواردی است که  گونه حرکات مخاطره آمیز 
آن برخورد می شود. حرکت در خلاف جهت عبور و عبور 
موتورسیکلت سواران از پیاده روها نیز از جمله این موارد 

است.
ویژه تخلف  از خط  تردد  داد:  ادامه  تهران  پلیس  رئیس 
دیگری است که حتما با آن برخورد می شود چرا که خط 
خودروهای  تردد  و  مجاز  های  اتوبوس  عبور  محل  ویژه 
امدادی در شرایط اضطراری است و خودروهای شخصی 
و موتورسیکلت ها اجازه تردد از آن را ندارند. اما متأسفانه 
شاهد آن هستیم که برخی از موتورسیکلت سواران حتی 
در شرایطی که تردد در مسیر خودروهای دیگر روان است 
باز هم وارد خط ویژه می شوند. تأکید می کنم که هیچ 
موتورسیکلت سواری تحت هیچ شرایطی اجازه ورود به 
خط ویژه را ندارد و از این رو پلیس با آن برخورد می کند.

به پلاک شامل مخدوش کردن  رحیمی تخلفات مربوط 
پلاک، نداشتن پلاک، تغییر در ارقام پلاک و هر آنچه که 
موجب دیده نشدن پلاک شود را موضوع دیگری دانست 
که پلیس با آن برخورد خواهد کرد و گفت: در این شرایط 
توجه  با  و  شد  خواهد  توقیف  حتما  موتورسیکلت  نیز 
به اینکه چنین موضوعاتی جرم تلقی می شود احتمال 

تشکیل پرونده قضایی برای متخلفان وجود دارد.
وی با بیان اینکه پلیس با حمل بار غیرمتعارف از طریق 
موتورسیکلت ها نیز برخورد خواهد کرد، خاطر نشان کرد: 
حمل بار غیرمتعارف چه از سوی موتورسیکلت و چه از 
سوی وانت ها و دیگر وسایل حمل و نقلی ممنوع است و 
بار باید متناسب با ظرفیت وسیله باشد. بنابراین در رابطه 
با موتورسیکلت سواران نیز با حمل بار متعارف برخورد 
اگر یک جعبه  البته منظور آن نیست که  خواهیم کرد. 
کوچک پشت موتور بود با آن برخورد می شود. منظورمان 

بار غیرمتعارف است.
رحیمی ادامه داد: موضوع دیگری که پلیس با آن برخورد 
می کند رانندگی افراد فاقد گواهی نامه است. کسی که 
گواهی نامه نداشته باشد اجازه ندارد وسایل نقلیه اعم از 
خودرو و موتورسیکلت را ندارد. در این میان با توجه به 
اینکه برای بانوان نیز تاکنون گواهی نامه ای صادر نشده 
نامه  گواهی  بدون  رانندگی  عنوان  به  نیز  تخلف  این  با 

برخورد خواهد شد.
وی در رابطه با اینکه چه برخوردی با این تخلفات انجام 
خواهد شد، گفت: این موتورسیکلت ها حداقل ۱۲ ساعت 
توقیف خواهند شد. البته فعلا برنامه ای برای انتقال آن ها 
به پارکینگ نخواهیم داشت و این توقیف ساعتی خواهد 
بود. در پایان نیز راکبان وسایل نقلیه باید تعهد بدهند که 
دیگر این جرایم را تکرار نکرده و علاوه بر آن جرایم رانندگی 

معوق خود را نیز در مدتی معلوم پرداخت کنند.

خبر اول

»احمد وحیدی« -وزیر کشور- در تشریح روند اجرای دستور 
رئیس جمهور در خصوص آزادسازی سواحل گفت: بی 
تردید باید زمینه ای فراهم شود تا مردم بتوانند بهره کافی 
از سواحل را داشته باشند. بر همین اساس دستور لازم و 
مهمی در این خصوص توسط رئیس جمهور صادر شد و 
به تبع آن بلافاصله اقدامات لازم انجام شد و استانداران و 

مسئولان گام های خوبی در این زمینه برداشتند.
وی افزود: استقبال خوبی از سوی مردم و هم از سوی 
دستگاه ها وجود داشت به شکلی که مقاومتی از سوی 
دستگاه ها در این زمینه ندیدیم. همراهی خوبی کردند و 
بخش بسیار زیادی از سواحل آزاد شد به ویژه سواحلی که 
در اختیار دستگاه های اجرایی بود. اگر مواردی هم وجود 
داشته باشد که مربوط به مردم باشد باید به صورت جداگانه 

رسیدگی و پیگیری شود.
وی تأکید کرد: اصل ماجرا این است که ظرفیت های 

طبیعی برای همه است و در هیچ موردی نباید این ظرفیت 
ها محدود به گروه خاصی شود. این دستور در خصوص 
سواحل دریا بود اما در مورد کوه، رودخانه و... نیز موضوع 

به همین شکل است.
وی تصریح کرد: این ظرفیت های طبیعی 

مثلا  که  شود  می  ملاحظه  گاهی 
بخشی از کوه گرفته می شود و حتی 
راه های وصول به کوه نیز در برخی 
جاها بسته شده این در حالی است 
که این ظرفیت طبیعی برای همه 

مردم است و هیچ کس نباید فکر 
دارد  برتری  به دیگری  کند نسبت 

این  در  تواند  می  و 
برای  ها  ظرفیت 
انحصاری  خود 

داشته باشد.
وزیر کشور که دریک برنامه تلویزیونی سخن می گفت، 
با تأکید بر وجود جدیت در پیگیری موضوع آزادسازی 
سواحل گفت: در همان تاریخی که رئیس جمهور دستور 
داده اند این کار به انجام می رسد. البته مرحله آماده سازی 
سواحل برای استفاده مردم باقی است که این موضوع 
نیز ابلاغ شده است. برای تحقق این کار سواحل در 
اختیار شهرداری ها قرار می گیرد تا برای استفاده مردم 
آماده سازی شوند. در برخی نقاط نیز که سواحل بین 
دو شهر قرار گرفته در اختیار بخشداری ها قرار می 
گیرد تا دستگاهی نسبت به آماده سازی آن ها اقدام 
کند. این کار انجام خواهد شد تا سواحل 
بار دیگر به تصرف عده دیگری 
درنیاید. این موضوع ابلاغ شده 

و در حال پیگیری است.

»یوسف نوری« - وزیر آموزش وپرورش- در حاشیه مراسم 
افتتاحیه آزادسازی مجموعه های ورزشی آموزش وپرورش 
با رویکرد خانواده محوری و برنامه های تربیتی و ورزشی 
که در  مجموعه ورزشی شهید چمران تهران برگزار شد 
پهلوانان  و  ورزشکاران  مقتدای  ولادت  آستانه  در  گفت: 
آقا امیرالمؤمنین)ع( توفیق شد که امروز شاهد آزادسازی 
فضاهای ورزشی برای انجام فعالیت های رایگان فرزندان 
آنها یعنی خانواده ها در روزهای پنجشنبه و  یا والدین 
جمعه باشیم. این مهم در راستای اصل سوم قانون اساسی 
مبنی بر تربیت بدنی رایگان و همچنین اسناد فرادستی و 
سیاست های کلی سند تحول بنیادین در آموزش وپرورش 

طراحی و اجرایی شده است.
وزیر آموزش وپرورش با اشاره به اینکه در صدد تحقق اهداف 
تربیتی نیز هستیم گفت: رکن اول تربیت، خانواده است و 
هرچه ارتباط میان خانواده و فرزند و همین طور خانواده با 
آموزش وپرورش را بیشتر کنیم در نیل به اهداف تربیتی مان 

موفق تر خواهیم بود.
وی بر ضرورت خروج نظام آموزش و پرورش از نظام تربیت 
تک ساحتی به سوی نظام تربیت چند ساحتی عنوان 
کرد: یکی از مهم ترین ساحت های تربیتی، ساحت تربیت 
زیستی و بدنی است. حدود ۴۰۰۰ فضای ورزشی داریم که 
در گام اول ۱۰۰۰ فضای ورزشی در روزهای آخر هفته میزبان 
دانش آموزان و خانواده آنها خواهند بود؛ به این ترتیب که 
دانش آموزان دختر همراه مادرانشان در روزهای پنج شنبه 
و دانش آموزان پسر همراه پدرانشان در روزهای جمعه می 
توانند به صورت رایگان از اماکن ورزشی وزارتخانه استفاده 

کنند.
نوری ادامه داد: در گام های بعدی علاوه بر آماده سازی 
سایر اماکن به سمت اماکن فرهنگی و هنری نیز خواهیم 
فکری  پرورش  کانون   ۱۰۰۰ فرهنگی،  کانون   ۱۰۰۰ رفت؛ 
کودکان و نوجوانان و ۳۰۴ اردوگاه فرهنگی تربیتی داریم 
که زمینه هایی برای طراحی برنامه های فرهنگی هنری در 

راستای سند تحول بنیادین و نیاز دانش آموزان و خانواده ها 
دارند. مکلفیم ۱۰ تا ۲۰ درصد فعالیت های درسی را بیرون 
از مدرسه انجام دهیم که این برنامه می تواند شروع خوبی 
یعنی  دولت  شعار  راستای  در  اقدامی  همچنین  باشد. 

مردمی سازی آموزش وپرورش است.
که  بود  کرده  اعلام  مصاحبه ای  در  شنبه  روز  که  نوری 
حق  معلمان  اسامی  مجلس،  مصوب  قانون  »براساس 
التدریسی، برای أخذ کد کارمندی و صدور احکام استخدامی 
داده  تحویل  استخدامی کشور،  اداری  به سازمان  آن ها، 
می شود.«، درباره آخرین اقدام انجام شده در این زمینه نیز 
گفت: روی آمار و ارقام اندکی مشکل  داریم که شب گذشته 
بخشی از آن برطرف شده است. با رئیس سازمان امور اداری 
استخدامی تماس گرفتم و قرار شد پیگیری کنند و امروز 
هم دوباره پیگیری می کنم. کار در دست پیگیری است 
و قاعدتاً باید در آینده نزدیک و تا پایان سال احکامشان 

صادر شود.

»وزیر کشور« تشریح کرد:

جزئیات روند آزادسازی سواحل کشور

و  بدنی  تربیت  معاون   - ستاری فرد«  »صادق 
روند  درباره  پرورش-  و  آموزش  وزارت  سلامت 
امُیکرون  گسترش  علت  به  مدارس  فعالیت 
توضیح داد و در این باره اظهار کرد: با توجه به 
تصمیم ستاد ملی کرونا، مقرر شده برای مدیریت 
این مسئله ستادهای مقابله با کرونای استان ها 
تصمیم بگیرند. مدارس در برخی مناطق روستایی 
ما حضوری هستند. در برخی مدارس نیز دانش 

آموزان به صورت حضوری و مجازی و در پاره ای مناطق نیز کلاس ها به صورت مجازی برگزار 
می شود. وی ضمن تاکید بر اینکه پیرامون برگزاری حضوری کلاس های درس، اصل را بر 
اقتضائات و شرایط هر منطقه گذاشته ایم و تعطیلی سراسری مدارس را نداریم گفت: مسئولان 
هر استان برحسب شرایط، تصمیم گیری می کنند که مدارس حضوری، مجازی یا ترکیبی از هر 
دو روش باشد. ۹۵ درصد دانش آموزان مشمول ما، دز اول واکسن را دریافت کرده اند و تزریق دوز 
سوم فرهنگیان نیز ادامه دارد. وی درباره الزامی بودن یا نبودن واکسیناسیون دانش آموزی 
گفت: واکسن زدن شرط حضور در مدارس نیست و شرط پی سی آر مثبت نیز نداریم، ولی 

سعی کردیم دانش آموز را به سمت و سوی واکسن زدن سوق دهیم.

»میرهاشم موسوی« - مدیرعامل سازمان تامین 
اجتماعی- در گفت وگویی درباره روند پرداخت 
غرامت دستمزد ایام بیماری به بیمه شدگان مبتلا 
به کرونا توضیح داد و در این باره اظهار کرد: به طور 
کلی و به استناد ماده )۵۹( قانون تامین اجتماعی، 
بیمه شدگانی که تحت معالجه و یا درمان های 
توانبخشی قرار می گیرند و بنا به تشخیص سازمان 
تامین اجتماعی موقتاً قادر به کار نیستند به شرط 

عدم اشتغال به کار و عدم دریافت مزد یا حقوق، استحقاق دریافت غرامت دستمزد را دارند.
مدیرعامل سازمان تامین اجتماعی در پاسخ به پرسشی پیرامون رایگان شدن تست PCR برای 
مبتلایان که از چندماه قبل قرار بود اجرایی شود، گفت: در حوزه درمان و در مراکز ملکی ما  تست 
PCR  برای آنها که تحت پوشش بیمه ای هستند، مطابق با پروتکل های تعریف شده، به صورت 

رایگان انجام می شود.
موسوی افزود: درباره پوشش بیمه ای تست های کرونا در سایر مراکز، اگر با ما طرف قرارداد باشند 
نیز طبق پروتکل انجام می گیرد. در مجموع پرداخت هزینه های درمان در مراکز غیرملکی با 

فرانشیز و در مراکز ملکی کاملا رایگان ارائه می شود.

»معاون تربیت بدنی و سلامت وزارت آموزش و پرورش« مطرح کرد:

تصمیم گیری درباره فعالیت مدارس
 بر حسب شرایط منطقه ای

نحوه پوشش بیمه ای »تست کرونا« توسط تامین اجتماعی؛ 

PCR در مراکز ملکی 
»رایگان« است

»وزیر آموزش وپرورش« خبر داد:

صدور احکام معلمان حق التدریس تاپایان سال

بهداشت و سلامتآموزش

دولت

خبر
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اجتماعی

حمل و نقلصنعت اقتصاد کلان

گذشته  از  متفاوت  سناریوهایی  خود،  عیدی  اولین  پرداخت  آستانه  در  دولت 
پیش بینی کرده است اما توقع از تصمیم نهایی، در تورم موجود بالای ۴۰ درصد کم 
نیست؛ عیدی که در این سال ها و در اوج تورم هم اغلب رشد سالانه فقط حدود ۱۰۰ 
هزار تومانی داشته است. برای امسال و براساس امتیاز و ضریب حقوق، رقم عیدی 
کارکنان به یک میلیون و ۵۲۴ هزار تومان می رسد ولی این رقم معادل عیدی است 

که دولت سال گذشته پرداخته بود.
این در حالی است که در هفته جاری سازوکار و مبلغ پرداخت عیدی در هیات دولت 
نهایی خواهد شد و سازمان برنامه و بودجه با تامین منابع، پرداخت را در زمان واریز 

حقوق بهمن ماه انجام خواهد داد ولی ظاهرا با جریانی متفاوت از گذشته.
در سناریویی که با تاکید بر پرداخت عادلانه است، همان مبلغ یک میلیون و ۵۲۴ 
هزار تومان را برای همه در نظر بگیرند، با این تفاوت که برای افراد دارای همسر و 
فرزند مبلغ اضافه پرداخت شود؛ به طوری که برای همسر یک رقم تعیین و به هر یک 
از فرزندان هم نصف آن. اما در پرداخت متغیر، چالش هماهنگی با قانون مدیریت 
خدمات کشوری نیز وجود دارد و ظاهرا این هم مطرح بوده که می توان مازاد بر یک 
میلیون و ۵۲۴ هزار تومان را به جای نقدی، بن کارت برای خرید کالا ارائه کرد که 

این طرح چندان قابل اجرا نیست.

»اتاق اصناف ایران« در اطلاعیه ای بیان کرد که ستاد ملی مقابله با کرونا شرط 
اجتناب از تعطیلی واحدهای صنفی در ایام نوروز را تزریق ۳ دوز واکسن 
کرونا و ثبت نام واحدهای صنفی در سامانه »ایران من« اعلام کرده است. 
در اطلاعیه این نهاد آمده است: طی دو سال گذشته و به لحاظ سیاست 
های اتخاذی مبارزه با شیوع ویروس کووید ۱۹، ستاد ملی مدیریت بیماری 
کرونا در چندین نوبت تصمیم به تعطیلی بازار گرفت که مهمترین آن مربوط 
به بازار اسفند سال های ۱۳۹۸ و ۱۳۹۹ بود. آسیب های آن تعطیلی بر بازار 
چنان بود که هیچ کدام از حمایت های دولت نتوانست ضرر و زیان کسبه 

را جبران کند.
در این اطلاعیه تاکید شده است: بر تمام فعالان صنفی لازم و واجب است با 
رعایت دستورالعمل های جدید نسبت به جلوگیری از شیوع هرچه بیشتر موج 
ششم کرونا اقدام کنند تا بار دیگر شاهد تعطیلی بازار شب عید نباشیم. بر همین 
اساس با تاکید بر تزریق ۳ دوز واکسن کرونا، لازم است تمامی واحدهای صنفی 
در راستای اجرای مدیریت هوشمند بیماری کرونا به فوریت نسبت به ثبت نام در 
سامانه ایران من و اخذ و نصب QR-Code در واحد صنفی )در محلی قابل رویت 

برای همگان( اقدام کنند.

»حسین عباس نژاد« -سرپرست معاونت امور دریایی سازمان بنادر و دریانوردی- در 
گفت وگویی اظهار کرد: مشکلی که در زمینه سفرهای دریایی به ویژه سفرهای 
خارجی وجود دارد، این است که با شرایط فعلی هزینه  کشتی های مسافری 
بالاست. بنابراین حتی اگر شناورها به صورت کامل مسافرگیری کنند، این سفرها 

صرفه اقتصادی ندارد.
وی افزود: گرچه قیمت بلیت یکی از مباحثی است که در این زمینه از اهمیت 
بالایی برخوردار است. اما قیمت بلیت سفرهای دریایی خارجی باید بسیار کمتر 
از پروازهای خارجی باشد و اساسا یکی از دلایل اینکه مسافر زیادی تقاضای سفر 
دریایی در خط بندر باهنر-شارجه و بندر لنگه-دوبی داشتند همین مسئله بود. اما 
در این میان باید به این نکته توجه داشت که بیش از ۴۰ درصد هزینه  سفرهای 
دریایی، نرخ سوخت است که بر اساس قیمت های منطقه محاسبه می شود. این 

مسئله به ویژه در کشتی های بزرگ تر، مهمتر است.
سرپرست معاونت امور دریایی سازمان بنادر و دریانوردی ادامه داد: برای حل این 
مشکلات با وزارت نفت صحبت کردیم و پیگیر این مساله بودیم. نهایتا به این 
نتیجه رسیدیم که باید سوخت را به قیمت ۸۰ درصد یارانه ای و ۲۰ درصد به نرخ 
بازار به شناورها - مانند سفرهای دریایی داخلی- ارائه بدهد که باعث رونق می شود. 

جلوگیری از تعطیلی بازار شب عید با 
ثبت نام در سامانه »ایران من«

جزییات سفرهای خارجی دریایی
 اعلام شد

رقم عیدی کارمندان
 اعلام شد

بازرگانی

»سخنگوی گمرک« خبر داد؛

رشد ۷3 درصدی صادرات
 کالاهای ایرانی به عمان

»سید روح اله لطیفی« - سخنگوی گمرک- اظهار داشت: روابط 
تجاری ایران با کشور عمان در سال های اخیر همواره رو به بهبود 
بوده و در سال جاری و روی کار آمدن دولت سیزدهم این روابط 
در همه زمینه ها شرایط بهتری پیدا کرده است. کل تجارت ۱۰ 
ماهه جمهوری اسلامی ایران با عمان ۲ میلیون و ۶۰۷ هزار و 
۶۱۴ تن به ارزش یک میلیارد و ۱۶ میلیون و ۱۹۶ هزار و ۳۲۶ دلار 
بوده که از لحاظ ارزش کالاهای تبادل شده نسبت به مدت مشابه 
سال گذشته، ۴۳ درصد رشد داشته است. سخنگوی گمرک در 
خصوص واردات از عمان نیز تصریح کرد: بیش از ۸۵۶ هزار و 
۸۹۸ تن کالا به ارزش ۴۵۲ میلیون و ۵۲۶ هزار و ۳۸۸ دلار از 
ابتدای سال تا ابتدای بهمن ماه از کشور عمان واردات داشتیم 
که از لحاظ ارزش ۱۸ درصد افزایش داشته است. ۶۱۸ هزار و ۸۰۱ 
تن از کالاهای وارداتی از عمان به ارزش ۲۴۵ میلیون و ۴۵۳ 
هزار و ۶۶۳ دلار، محصولات کشاورزی و غذایی هستند که ۷۲ 
درصد وزن و ۵۴ درصد ارزش کالاهای وارداتی از این کشور را به 
خود اختصاص داده است. لطیفی تاکید کرد: عمان در ۱۰ ماهه 
امسال با رشد دو پله ای، در رتبه دهم مقاصد صادراتی ایران، پس 
از چین، عراق، ترکیه، امارات، افغانستان، هند، پاکستان، اندونزی 

و تایلند قرار گرفته است.

نفت و انرژی

برنامه  گفت:  حرارتی  برق  شرکت  تولید  راهبری  معاون 
تعمیرات نیروگاه های حرارتی سراسر کشور از ابتدای مهرماه 
امسال همزمان با گذر از دوره اوج مصرف برق تابستان آغاز 
شده است و طبق برنامه ریزی صورت گرفته تعمیرات این 
واحدها خرداد ماه به پایان خواهد رسید تا نیروگاه های 
حرارتی برای تامین برق پایدار فصول گرم سال آمادگی کامل 

داشته باشند.
»ناصر اسکندری« - معاون راهبری تولید شرکت برق حرارتی- 
در گفت و گویی با بیان اینکه نیروگاه ها نیز همانند سایر 
تجهیزاتی که در کشور استفاده می شوند، نیازمند تعمیرات، 
ارتقاء، بازدید و بررسی هستند، اظهار کرد: اعتقاد من این 
است که در مجموعه صنعت برق کشور، نیروگاه ها به عنوان 
یک موجود زنده قلمداد می شوند که این موجود زنده به 

مراقبت و نگهداری های مستمر و پیوسته نیاز دارند.
انتهای  از  که  تعمیراتی سال جاری  در فصل  افزود:  وی 
شهریورماه آغاز و تا انتهای خردادماه ادامه دارد، حدود ۱۰۴ 
هزار مگاوات برنامه ریزی برای تعمیرات داریم که اگر به 
طور میانگین مورد بررسی قرار دهیم، در تمامی روزهای 
این فصل تعمیراتی، روزانه معادل ۱۰ هزار مگاوات فعالیت 

تعمیراتی در مجموعه نیروگاه های کشور خواهیم داشت.
برنامه  گفت:  حرارتی  برق  شرکت  تولید  راهبری  معاون 
تعمیرات نیروگاه های حرارتی سراسر کشور با بیان اینکه این 
تعمیرات شامل تعمیرات اساسی نیروگاه های بخار و یا 
تعمیرات اساسی نیروگاه های گازی، بازدیدها و تعمیرات 
دوره ای می شود، گفت: با هماهنگی که با مدیریت شبکه 
برق ایران داشتیم، برنامه های تعمیراتی را از نیمه شهریورماه 
آغاز کردیم و در حال حاضر از برنامه ریزی تعمیراتی جلوتریم 
و امیدواریم بتوانیم با همین روند بحث تعمیرات نیروگاهی 

را در کشور ادامه دهیم.

اسکندری با اشاره به آخرین وضعیت نیروگاه های کشور، 
تابستان  برق  پیک مصرف  فرارسیدن  از  قبل  کرد:  اظهار 
سال آینده، بیش از ۱۰۰ هزار مگاوات برنامه تعمیراتی در 
نیروگاه های سراسر کشور با تامین منابع مالی لازم اجرا 
خواهد شد که تاکنون نیمی از این برنامه پیش رفته است.

تعمیرات  برنامه  از ۵۰ هزار مگاوات  بیش  گفته وی  به 
نیروگاه های حرارتی شروع شده است و برای آمادگی این 
واحدها طی دوره اوج مصرف تابستان سال  آینده حدود ۷۰۰ 
پروژه تعمیرات اساسی واحدهای بخاری و گازی، مسیر داغ 
و اتاق احتراق و تعمیرات دوره ای در نیروگاه های خصوصی 

و دولتی اجرا خواهد شد.

برنامه  درباره  حرارتی  برق  شرکت  تولید  راهبری  معاون 
تعمیرات نیروگاه های حرارتی سراسر کشور اظهار کرد: حدود 
۴۴۰۰ مگاوات از برنامه های تعمیراتی آغاز شده مربوط به 
تعمیرات اساسی واحدهای بخاری، ۷۸۰۰ مگاوات تعمیرات 
اساسی واحدهای گازی، ۷۰۰ مگاوات بازدید مسیر داغ، ۱۵ 
هزار مگاوات تعمیرات دوره ای واحدهای بخاری و ۲۴ هزار 
و ۵۰۰ مگاوات مربوط به بازدید اتاق احتراق بوده که تاکنون 

بخشی از این اقدامات نیز به پایان رسیده است.
اسکندری با بیان اینکه اولویت اول ما تامین برق مطمئن 
مردم است، لذا به هیچ دلیلی نباید خللی در تامین برق مردم 

ایجاد شود، گفت: برای رسیدن به این مهم، پیش شرط های 
نیروگاه هاست،  تامین سوخت  آن  اولین  داریم؛  اولیه ای 
مجموعه وزارت نفت امسال همراهی بسیار خوبی را آغاز 
نیروگاه ها  سوخت  تامین  شرایط  خوشبختانه  و  کرده 
به گونه ای است که ذخایر موجود در مخازن نیروگاهی کشور 
در حال حاضر بیش از موجودی سال قبل و سال قبل تر از 

آن است.
وی ادامه داد: بنابراین موضوع تامین سوخت نیروگاهی 
اصلی ترین اقدام بوده و باید استمرار یابد تا بتوانیم فصل 
سرما را به راحتی پشت سر بگذاریم، گفت: موضوع دیگر 
مصارف مردم است، مصارف مردم از طریق مدیریت مصرف 
تا حدودی قابلیت کنترل دارد، اما نهایتا این مردم بزرگوار 
هستند که باید همراهی کنند تا در مواقعی که تولید برق 
و مصرف برق کشور در یک ناترازی قرار می گیرد، با کنترل 

مصرف بتوانیم ثباتی را برای تامین برق ایجاد کنیم.
برنامه  گفت:  حرارتی  برق  شرکت  تولید  راهبری  معاون 
تعمیرات نیروگاه های حرارتی سراسر کشور افزود: برنامه های 
تعمیراتی باید مطابق برنامه تدوین شده ادامه یابند و بنا 
به اقتضای مصرف با جابه جاکردن بخشی از برنامه های 
تعمیراتی و یا به تعویق انداختن یک یا دو برنامه تعمیراتی 

بتوانیم جوابگوی بار مصرفی شبکه باشیم.
به گفته اسکندری، قطعا برنامه ای را که پیش بینی کردیم 
برنامه ای دقیق است، این برنامه متناظر با میزان کارکرد 
نیروگاه ها، توصیه سازنده و شرایط بهره برداری نیروگاه های 
دولتی و خصوصی برنامه ریزی شده است و قطعا تاخیر در 
اجرای برنامه های تعمیراتی نیروگاه ها بهره برداری بهینه 
اتفاقات و حوادث  را دچار چالش نموده ویا   از نیروگاه 
ناخواسته ای را  در نیروگاه سبب میگردد که جبران آن سخت 

و هزینه های بالاتری را در پی داشته باشد.

»معاون راهبری تولید شرکت برق حرارتی« پاسخ داد:

نیروگاه های برق برای تابستان آماده اند؟

»دلتاکرون« واقعی است؛ تایید سویه جدید کرونا!
آژانس امنیت بهداشت انگلیس اکنون گونه جدیدی که حاصل ادغام دلتا و امیکرون است را بررسی می کند. 
براساس اظهارات کارشناسان، این سویه در فردی تکامل یافته که هر دو نوع را به طور همزمان گرفته است، این 
نسخه ویروسی را »دلتاکرون« نامید و گزارش ها حاکی از آن است که این نسخه ویروسی دارای ردپاهای ژنتیکی 

شبیه به اُمیکرون در ژنوم دلتا است.



4
روزنامه

دوشنبه 25 بهمن 1400-  شماره 959

استان ها
امیکرون؛ بمب ساعتی !

سرایت اُمیکرون ۱۰ برابر بیشتر از سویه دلتاست و به سادگی و با یک بی احتیاطی منتشر می شود و اُمیکرون فقط 
تا 5روز توانایی سرایت دارد. رئیس مرکز بهداشت خوزستان با بیان اینکه ویروس اُمیکرون پس از پنج روز توانایی 
سرایت از فرد بیمار را ندارد گفت: مطالب منتشر شده در فضای مجازی مبنی بر انتقال این ویروس از مبتلایان به 

اُمیکرون تا ۲۵ روز صحیح نیست.

کرمانسیستان و بلوچستان فارس

پس از گذشت ۱۰ روز از وقوع حادثه قتل »شهید سرهنگ دوم رنجبر« -جانشین پاسگاه 
انتظامی بیدزرد- رئیس کل دادگستری استان فارس از صدور کیفر خواست این پرونده 
در دادسرای عمومی و انقلاب شیراز خبر داد. حجت الاسلام والمسلمین سید کاظم 
موسوی با بیان اینکه اتهامات وارده به متهم مباشرت در قتل شهید علی اکبر رنجبر 
، سرقت اسلحه سازمانی مرحوم و ایراد ضرب و جرح عمدی به سرباز وظیفه است، 
اظهارداشت: پس از تکمیل تحقیقات و روند مصرّح در قانون آئین دادرسی کیفری  
صبح امروز پرونده مذکور با صدور کیفرخواست و قرار جلب به دادرسی جهت رسیدگی 

به دادگاه کیفری یک استان فارس ارسال شد.
نمانیده عالی قوه قضائیه در استان فارس با اشاره به اینکه با مدیریت مناسب  اجازه 
ندادیم حواشی و جوسازی ها در روند تحقیقات پرونده تأثیر داشته باشد گفت: 
تحقیقات و تکمیل روند قانونی در دادسرا به صورت شبانه روزی و به  قید فوریت و 
البته دقت بالا انجام شد. لازم به ذکر است پس از شکل گیری درگیری منجر به قتل  
سرهنگ دوم علی اکبر رنجبر در شامگاه 13 بهمن ماه 1400 متهم در کمتر از 48 ساعت 
دستگیر و جهت انجام روند قانونی و تعیین مجازات به مقامات قضایی استان تحویل 
شد که پس از گذشت 10 روز تحقیقات اولیه در دادسرا به اتمام رسید و پرونده با صدور 

کیفرخواست به دادگاه کیفری یک استان ارسال شد.

»سردار احمد طاهری« - فرمانده انتظامی استان سیستان و بلوچستان- اظهار 
داشت: یکی از اولویت ها و برنامه های کلان فرماندهی انتظامی کل کشور و 
همچنین پلیس استان پهناور سیستان و بلوچستان رصد فعالیت ها و تحرکات 

باندها و عناصر اصلی قاچاق مواد مخدر است.
فرمانده انتظامی استان سیستان و بلوچستان گفت: پلیس مبارزه با مواد مخدر 
استان در پی اشراف اطلاعاتی مستمر بر فعالیت قاچاقچیان و عناصر وابسته به 
آنان در آن سوی مرزها، به سرنخ هایی در شناسایی اعضای اصلی قاچاق مواد مخدر 

صنعتی از کشورهای همجوار به  سمت کشور دست یافتند. 
فرمانده انتظامی سیستان و بلوچستان با بیان اینکه عناصر دستگیر شده 
با شیوه و شگرد خاص و به صورت مسلحانه و جاساز مخدرهای صنعتی 
اقدامات و فعالیت های مجرمانه و خانمانسوز خود را در زمینه قاچاق مواد 
افیونی از آن سوی مرزهای کشور انجام می دادند، خاطرنشان کرد: 2 عنصر 
دستگیر شده در استان های تهران، خراسان رضوی، خراسان جنوبی، سمنان، 
بودند.  نیز  انتظامی کشور  و  و کرمان تحت تعقیب دستگاه قضائی  یزد 
مجرمان دستگیر شده برای تکمیل و نهایی شدن تحقیقات در اختیار پلیس 

و مقامات قضائی قرار دارند.

دادستان عمومی و انقلاب شهرستان جیرفت از کشف شبکه فساد اقتصادی در 
شهرداری جیرفت و بازداشت معاون شهردار خبر داد. حسین سلامی دادستان 
عمومی و انقلاب شهرستان جیرفت از دستگیری و بازداشت معاون شهرداری 
جیرفت به اتهام  پولشویی، اختلاس و اخذ رشوه خبر داد و اظهار داشت: در این 

رابطه پنج متهم اعم از پیمانکار و کارچاق کن تحت تعقیب قضایی قرار گرفتند.
وی افزود: پس از کسب گزارشی از سازمان بازرسی استان کرمان در ارتباط با جرائم 
اقتصادی در شهرداری شهرستان جیرفت، بلافاصله رسیدگی به موضوع در دستور 
کار بازپرس ویژه رسیدگی به جرائم اقتصادی در دادسرای عمومی و انقلاب جیرفت 

قرار گرفت.
وی با اشاره به جزئیات بیشتر این پرونده بیان کرد: در این پرونده سه پیمانکار به 
اتهام پرداخت رشوه به کارمند دولت تحت پیگرد قضایی قرار گرفتند. معاون شهردار 
جیرفت در گذشته در سمت سرپرستی شهرداری نیز حضور داشته و بخش عمده این 

جرائم در آن بازه زمانی رخ داده است.
دادستان عمومی و انقلاب شهرستان جیرفت با تاکید بر اینکه تحقیقات تکمیلی در 
ارتباط با این پرونده ادامه دارد، اعلام کرد: دستورات قضایی لازم جهت شناسایی و 

دستگیری سایر عوامل این شبکه فساد نیز صادر شده است.

۲ عنصر اصلی قاچاق مواد مخدر صنعتی 
جنوب شرق کشور دستگیر شدند

کشف شبکه فساد اقتصادی در شهرداری 
جیرفت؛ معاون شهردار بازداشت شد

صدور کیفرخواست قاتل شهید 
رنجبر پس از ۱۰ روز 

هرمزگان

ماجرای بازگشت محصولات
 کشاورزی ایران از روسیه؛ 

یک  سری اطلاعاتی از ما خواستند
 که دیر ارسال کردیم

وزارت  دامی  تولیدات  امور  -معاون  دماوندی نژاد«  »حسین 
جهاد کشاورزی- در آیین تکریم و معارفه رئیس سازمان جهاد 
سازمان  پیشکسوتان  ما  داشت:  اظهار  هرمزگان  کشاورزی 
جهاد کشاورزی را رها نخواهیم کرد چرا که این افراد از جمله 
رئیس سابق جهاد کشاورزی هرمزگان ذی قیمت هستند و در 

عرصه های دیگری حتماً از این افراد استفاده می کنیم.
وی افزود: استان هرمزگان خطّه  ای است که اگر امروز در تهران 
کشاورزان  زحمات  نتیجه  دارد  وجود  بازار  در  روانی  آرامش 
هرمزگانی است که محصولات خارج از فصل را روانه بازارهای 

هدف در کشور می کنند و رفاه را به ارمغان می آورند.
بازگشت  جریان  به  اشاره  با  کشاورزی  جهاد  وزیر  معاون 
محصولات کشاورزی استان هرمزگان به روسیه بیان کرد: هرگز 
محصولات ما دچار مشکل نبود بلکه کشورهایی مانند روسیه 
یک  سری اطلاعاتی از ما می خواستند که ما دیر ارسال کردیم 
و آن اتفاق افتاد و من قویاً رد می کنم؛ محصولات کشاورزی ما 

هیچ مشکلی نداشت.

البرز

»حسین فاضلی هریکندی« -رئیس کل دادگستری البرز- از 
تعیین وقت پرونده کثیرالشاکی آذین خودرو سارینا خبر داد. 
در جریان برنامه ملاقات مردمی رئیس قوه قضاییه که هفته 
گذشته برگزار شد، یکی از مراجعه کنندگان از جمله شاکیان 
و مالباختگان پرونده کثیرالشاکی خودرویی بود که رئیس 
قوه قضاییه پس از استماع توضیحات این مراجعه کننده، 
فی المجلس با رئیس کل دادگستری استان البرز که پرونده 
مزبور در این استان در جریان است، تماس گرفت و تاکیدات 
و دستورات مقتضی را برای تسریع در تعیین تکلیف این 

پرونده که دارای ۲۰۰ شاکی است صادر کرد.
روز گذشته، رئیس کل دادگستری البرز در خصوص آخرین 
وضعیت این پرونده پس از پیگیری رئیس قوه قضاییه 
گفت: روز چهارشنبه ۲۰ بهمن ماه رئیس قوه قضاییه بعد 
از ملاقات حضوری با یکی از شکات پرونده آذرین خودرو 

سارینا، دستور پیگیری سریع این پرونده کثیر الشاکی را 
صادر کرد.

وی با بیان اینکه دادگاه نواقصی را نسبت به تحقیقات 
پرونده اعلام کرده و به همین دلیل پرونده به دادسرا 

اعاده شده بود، گفت: بعد از دستور رئیس 
قوه قضاییه نسبت به پیگیری سریع 
تا  شد  مامور  کرج  دادسرای  پرونده، 
در مدت ۳ روز با دقت نسبت به رفع 
نواقص و انجام تحقیقات اقدام کند که 

در نهایت روز شنبه پرونده با رفع 
نواقص به دادگاه اعاده شد.

دادگستری  کل  رئیس 
گفت: اولین جلسه دادگاه 

پرونده  به  رسیدگی 

آذرین خودرو سارینا ساعت ۹ صبح روز یکشنبه ۸ اسفندماه 
قاضی  ریاست  به  کرج  دو  کیفری  دادگاه  شعبه ۱۰۹  در 

لهراسبی برگزار خواهد شد.
رئیس کل دادگستری البرز در خصوص جزییات این پرونده 
که ۲۷۸ نفر شاکی و ۹ نفر متهم دارد بیان کرد: شخصی 
با ثبت شرکتی به نام آذین خودرو در کرج، با وعده 
فروش خودرو به قیمت کارخانه با مشارکت تعدادی 
استان های  در  متعددی  افراد  از  متهمان  از  دیگر 
مختلف مبالغی در حدود ۵۰ میلیارد تومان 
اخذ می کند و در ابتدای فعالیت با تهیه 
خودرو از بازار آزاد، خودرو را در اختیار 
بعد  اما  می داد،  قرار  متقاضیان 
مدتی از تحویل خودرو استنکاف 

کرده است.

فرمانده انتظامی شهرستان اشتهارد اعلام کرد که با تلاش 
باند سارقان  آگاهی اشتهارد، اعضای  کارآگاهان پلیس 
خودروهای نیسان وانت در شهر اشتهارد دستگیر و ۱۲ فقره 
سرقت صورت گرفته از سوی آنها کشف شد. سرهنگ علی 
عزیزی روز یکشنبه ۲۴ بهمن در جمع خبرنگاران گفت: در 
پی وقوع یک فقره سرقت نیسان وانت در محور ماهدشت-

اشتهارد حوالی امام زاده سلیمان، بلافاصله موضوع به 
واحد های گشت انتظامی فعال در سطح حوزه اعلام و 

شناسایی سارق در دستورکار قرار گرفت. 

فرمانده انتظامی شهرستان اشتهارد گفت: در ادامه ماموران 
گشت کلانتری ۱۱ مرکزی خودروی سرقتی را در سطح حوزه 
استحفاظی شناسایی و دریک اقدام غافلگیرانه راننده آن را 

دستگیر کردند.
انتقال  به  اشاره  با  اشتهارد  انتظامی شهرستان  فرمانده 
متهم به پلیس آگاهی این شهرستان اظهار کرد: متهم 
در تحقیقات کارآگاهان پلیس آگاهی به ۱۲ فقره سرقت 
خودرو نیسان وانت با همدستی یک نفر از دوستانش 

اعتراف کرد.

این مقام انتظامی با اشاره به دستگیری دو مالخر اموال 
مسروقه در خصوص این پرونده گفت: با انجام اقدامات 
اطلاعاتی-پلیسی، مخفیگاه همدست متهم نیز در منطقه 
محمدشهر کرج شناسایی و نامبرده نیز در یک عملیات 

غافلگیرانه دستگیر شد.
همه  شناسایی  به  اشاره  با  پایان  در  عزیزی  سرهنگ 
مالباختگان پرونده، تصریح کرد: پس از تکمیل تحقیقات، 
متهمان برای انجام مراحل قانونی به مراجع قضائی معرفی 

شدند.

»رئیس کل دادگستری البرز« خبر داد:

درخواست ملاقات کنندگان رئیس قوه قضاییه در ۳ روز رسیدگی شد

»فرمانده انتظامی شهرستان اشتهارد« خبر داد:

سارق نیسان های آبی دستگیر شد
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فرهنگی
شناسایی پیامد های جدید کرونا برای سالمندان

پایگاه خبری »scitechdaily« نوشت: یک مطالعه جدید نشان می دهد تقریباً از هر سه فرد مسن، یک نفر پس از ابتلا 
به کووید-۱۹ دچار شرایط پزشکی جدید می شود. این شرایط شامل طیف وسیعی از اندام ها و سیستم های اصلی، از 

جمله قلب، کلیه ها، ریه ها و کبد و همچنین عوارض سلامت روانی می شود.

سینما و تئاترسینمای جهان موسیقی

در بخش رقابتی سی و هفتمین جشنواره موسیقی فجر آلبوم هایی که از 
مهر ماه سال ۱۴۰۰-۱۳۹۸ به دبیرخانه جشنواره رسید، توسط هیات انتخاب 

گروه ها و آثار جشنواره ارزیابی و کاندیداهای جایزه باربد معرفی شدند.
آهنگسازی  این دوره جشنواره در رشته های  رقابتی  کاندیداهای بخش 
موسیقی کلاسیک، اجرای موسیقی نواحی، خوانندگی موسیقی نواحی، 
دستگاهی  موسیقی  آهنگسازی  کلام،  بی  دستگاهی  موسیقی  اجرای 
باکلام، خوانندگی موسیقی دستگاهی، آهنگسازی و اجرای بخش پاپ 
و تلفیقی بی کلام، آهنگسازی بخش پاپ و تلفیقی باکلام، خوانندگی 
بخش پاپ و تلفیقی، آهنگسازی و اجرای بخش معاصر و ارکسترال ایرانی 
بی کلام، آهنگسازی بخش معاصر و ارکسترال باکلام، خوانندگی بخش 
معاصر و ارکسترال ایرانی و بهترین ناشر و همچنین بخش جایزه ویژه 
آهنگسازی که به پیشنهاد هیأت انتخاب برای این دوره به جشنواره اضافه 

و معرفی شدند.
در بخش رقابتی سی و هفتمین جشنواره موسیقی فجر آلبوم هایی که از مهر ماه 
سال ۱۴۰۰-۱۳۹۸ به دبیرخانه جشنواره رسید، توسط هیات انتخاب گروه ها و آثار 

جشنواره ارزیابی شد و کاندیداهای جایزه باربد معرفی شدند.

»پیتر جکسون« که بیشتر برای ساخت سری فیلم های »ارباب حلقه ها« شناخته 
شده است در سال گذشته میلادی ۵۸۰ میلیون دلار درآمد داشته که بخش عمده 
آن از محل فروش بخشی از کمپانی جلوه های بصری »Weta Digital« به مبلغ ۱.۶ 

میلیارد دلار به کمپانی »Unity Software« حاصل شده است. 
نشریه فوربس تخمین زده »جکسون« ۶۰۰ میلیون به صورت نقد و ۳۷۵ میلیون 
دلار از طریق سهام طی این معامله کسب کرده تا پس از »جورج لوکاس« و 
»استیون اسپیلبرگ« به سومین فرد در تاریخ سینما تبدیل شود که از طریق ساخت 
فیلم میلیاردر می شود. تمامی ۱۰ چهره نخست در فهرست پردآمدترین دنیای هنر 
و سرگرمی در سال ۲۰۲۱ مرد هستند و در فهرست ۲۰ تایی نشریه فوربس تنها سه 

زن حضور دارند.
»تری پارکر« و »مت استون« که با عقد قراردادی شش ساله به ارزش ۹۰۰ میلیون 
دلار با کمپانی پارامونت پلاس برای ساخت چند فیلم همکاری می کند، درآمد ۲۱۰ 
میلیون دلاری را در سال گذشته به جیب زدند در رتبه ششم این فهرست قرار دارند 
و »کانیه وست« و »جی زی« دو چهره عرصه موسیقی و »دواین جانسون« بازیگر 
فیلم های اکشن دیگر چهره های حاضر در فهرست ۱۰ چهره پردرآمد عرصه سرگرمی 

و هنر سال ۲۰۲۱ هستند. 

در جشنواره های معتبر دنیا مانند کن و برلین که معمولا شهرداری شهر اسپانسر 
است نامی و لوگویی حتی در اقلام تبلیغاتی هم دیده نمی شود و این یکی از وظایف 
ذاتی هر شهرداری برای حمایت از فعالیت های فرهنگی محسوب می شود اما در 
کشورمان حتی هنگامی که شهرداری حامی مالی می شود، از درج لوگو در همه جا و 
حتی سخنرانی شهردار در اختتامیه برای اسپانسر را شاهد هستیم و یا سال هایی که 
دو شرکت خودروساز به برگزیدگان پراید یا سمند اهدا می کردند، شاهد حضور مدیران 
آنها در هنگام اهدای جوایز بودیم. اما به زعم برخی، دوره چهلم با همه دوره ها تفاوت 
داشت و در کنار بسیاری از اولین ها، در دادن مزایا به اسپانسر هم پا از همه دوره ها 
فراتر رفت و در جاهای حتی باعث زیر سوال رفتن اهمیت اصل و ماهیت جشنواره 
شد. شرکتی که به عنوان حامی مالی این دوره معرفی شد، باعث شد در ابتدا حتی 
حضور رسانه های تصویری و برنامه ساز در جشنواره تحت تاثیر نظر اسپانسر قرار 
بگیرد و اعلام شد فقط این شرکت جشنواره را پوشش خواهد داد و غیر از تلویزیون 
رسانه ای حق حضور ندارد که در نهایت با توافق مالی رسانه ها این مشکل مرتفع شد 
اما در ایام جشنواره دیده شد که بهترین فضای خانه جشنواره و امکانات در اختیار 
تیم برنامه ساز اسپانسر قرار گرفت. در طول جشنواره کل فضا از لوگو اسپانسر پر شده 

بود و امکان گرفتن عکس و تصویر بدون دیده شدن نام اسپانسر را محدود کرد.

»پیتر جکسون« سومین میلیاردر 
سینما شد

جشنواره فیلم فجر
 در خدمت اسپانسر!

کدام هنرمندان موسیقی نامزد 
جشنواره فجر شدند؟

اخبار سینما

در هفتاد و دومین دوره جشنواره؛

حضور سینمای ایران با 24 اثر
 در بازار فیلم برلین

مرکز بین الملل سازمان سینمایی سوره امسال با ۲۴ اثر در 
بخش های سینمایی، کوتاه، مستند و انیمیشن در بازار فیلم 
اروپایی جشنواره برلین حاضر است. با آغاز رسمی هفتاد و 
دومین دوره جشنواره بین المللی فیلم برلین، امسال نیز مرکز 

بین الملل سازمان سینمایی سوره در این بازار حضور دارد.
بازار فیلم اروپایی )EFM( از چهارشنبه ۲۰ بهمن ماه شروع به 
کار کرد و تا ۲۸ بهمن ادامه خواهد داشت. علی رغم تمامی 
تلاش ها برای برگزاری فیزیکی این دوره از بازار فیلم، که به 
صورت سالانه در حاشیه برگزاری بریناله برپا می شود، به دلیل 
شیوع سویه جدید ویروس کرونا، این بازار برای دومین سال 

متوالی به صورت مجازی در حال برگزاری است.
سازمان سینمایی سوره با مجموع ۲۴ اثر در بخش های مختلف 
سینمایی، کوتاه، مستند و انیمیشن، با انجام ملاقات های 
آنلاین حضور پررنگی در این بازار دارد. »EFM« دومین بازار 
 )Marche' du Film(  بزرگ فیلم جهان پس بازار فیلم کن
است. هفتاد و دومین دوره جشنواره برلین از ۱۰ تا ۲۰ فوریه 

۲۰۲۲ )۲۱ بهمن تا اول اسفند ۱۴۰۰( در آلمان برگزار می شود.

جشنواره

»حسین مسافر آستانه« - دبیر جشنواره بین المللی تئاتر 
بودجه  اینکه  به  پاسخ  در  تلویزیونی  برنامه  در  فجر-  
جشنواره چقدر بوده و امسال چقدر افزایش پیدا کرده، 
توضیح داد: »سال گذشته بودجه جشنواره پنج میلیارد و 
دویست میلیون تومان بود که امسال ۹ میلیارد است و 
کمک هزینه گروه ها را پنج تا ۱۰ میلیون افزایش دادیم. 
البته تخصیص آن بستگی به حجم کار، تعداد بازیگران 
و غیره داشت. ضمن اینکه تمام این هزینه صرف تولید 
می شود و دستمزد بازیگران در آن نیست. همه بودجه 
دریافتی ما برای هنرمندان هزینه می شود، همه هزینه ها 

حتی هتل و تغذیه برای هنرمندان است.
دبیر جشنواره همچنین درباره شفاف سازی رای داوران در 
انتخاب آثار گفت: آرا کاملا مشخص است. فرایندی ایجاد 
شده که تا کنون در انتخاب آثار نبوده است،  هنرمندان 
سرشناس شهرستانی که به تهران مهاجرت نکرده اند و 
در شهر خودشان تئاتر شهرستان را زنده نگه داشتند تا 
کنون سهمی در داوری ها نداشتند. اما امسال هر کسی 
که می خواست در جشنواره شرکت کند، باید اثر خود را در 

تلویزیون تئاتر ایران بارگذاری می کرد.
از شهرستان هم  را  داورانی  ترتیب  این  به  وی گفت: 

انتخاب کردیم که از این طریق آثار 
را دیدند و رای دادند و تجمیع آرای 
آنها برآیند جشنواره شد. ممکن بود 
نمایشی اولویت یک داور باشد ولی 

در نهایت برآیند طوری شکل بگیرد 
که انتخاب نشده یا مثلا اولویت چندم 

انتخاب ها باشد. همه چیز شفاف است و 
تمام مستندات هم موجود است.

 وی در ادامه گفت: پیش از این خیلی مزاحمت ها برای 
داوران اتفاق می افتاد. کسانی که آثارشان پذیرفته نشده 
بود، مدام با آنها تماس می گرفتند. ولی امثال روند دیگر 
این گونه نیست. البته پیش از این آثار توسط سه نفر 
داوری می شد. اما امثال تقریبا با ۱۵ داور از سراسر ایران 
)۸ داور شهرستان، ۷داور تهران( انتخاب ها انجام شد و 
این میسر نمی شد مگر با تلویزیون تئاتر ایران که به نظرم 

فرصت بی نظیری برای فضای تئاتر ما است.
مسافر آستانه با اشاره به سوتفاهم پیش آمده در انتخاب 
نمایش ها گفت: خیلی از دوستان به اطلاعیه دبیرخانه 
دقت نکردند. به دلیل شرایط کرونایی تعدادی از آثاری 
که آماده اجرا بودند و اجرا نشده بودند هم وارد جدول 
جشنواره شدند. این تعداد، از سهمیه ای که خود من 
البته  شدند.  انتخاب  داشتم  جشنواره  دبیر  عنوان  به 
مشاورانی داشتم، اما انتخاب نهایی رای و نظر خود من 
بود. ۶ اثر در بخش مسابقه و تعدادی هم در بخش غیر 

رقابتی انتخاب شدند.
وی در پاسخ به پرسش به این که آیا عدالت در 

انتخاب آثار رعایت شده و اینکه چرا خانم ها 
در هیئت داوران حضور ندارند، گفت: قطعا 
عدالت است. اگر بنا باشد کسی با نظر 
کارشناسانه آثار را انتخاب کند، پس با 

معیارهای کارشناسی این کار 
انجام  را 

می دهد. بی عدالتی در صورتی است که در انتخاب اثری 
، کسی  انتخاب  نفر هیات  از ۱۵  اما  باشد.  لابی گری 
اطلاعی نداشت. پس تماسی هم با آنها نمی شد گرفت 

تا سفارشی صورت بگیرد.
بانوان هم  در مورد حضور  داد:  دبیر جشنواره توضیح 
ما فهرستی داشتیم از ترکیب خانم ها و آقایان که با 
همه آنها تماس گرفتیم. داوری سختی هایی دارد که 
خود افراد قبول نکردند که بیایند و این یک موضوع دو 
طرفه است. تنها خواست ما مطرح نبود و طرف مقابل 
اگر نیامد خودش تمایل نداشت. خیلی از خانم ها وقت 
نداشتند، بیایند وگرنه ما نامزد خانم هم برای داوری 

معرفی کرده بودیم.
دبیر چهلمین جشنواره تئاتر فجر در ادامه با تاکید بر 
نقش وزارت بهداشت و همکاری با جشنواره تئاتر فجر 
گفت: واقعا از وزارت بهداشت تشکر می کنم. زیرا ما به 
تنهایی نمی توانستیم چه از نظر مالی و چه کادری 
از همه  هنرمندان  انجام دهیم.  را  این کار 
و کارکنان جشنواره و میهمانان، آزمایش 
پی سی ار گرفته شده، حتی کسانی هم که 
واکسن نزده بودند، امکان زدن واکسن 
برایشان فراهم شد. در تئاتر شهر و هتل، 
کادر وزارت بهداشت و هلال احمر مستقر 
هستند و واقعا بیشتر از حد توقع با ما 
ویژه  به  همچنین  کردند.  همکاری 
وزارت  عمومی  روابط  از 
جمعیت  و  بهداشت 
تشکر  احمر  هلال 

می کنم.«

»دبیر جشنواره بین المللی تئاتر فجر« مطرح کرد:

بسیاری از بانوان برای حضور در هیات داوران تئاتر وقت نداشتند 
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سرمربی تیم ملی هندبال دختران نوجوان گفت: هرچقدر 
روی تیم های پایه بیشتر سرمایه گذاری کنیم در آینده 
کیفیت تری  با  تیم های  بزرگسالان  و  بالاتر  رده های  در 

خواهیم داشت.
»فاطمه محمدخانی« -سرمربی تیم ملی دختران نوجوان 
ایران- در گفت وگو با روزنامه »دنیای هوادار« در خصوص 
اظهار  تیم ملی هندبال دختران کشور،  اردوی  برگزاری 
نوجوانان  هندبال  ملی  تیم  اردوی  دوازدهمین  داشت: 
دختر از روز دوشنبه، ۱۸ بهمن ماه در تهران آغاز گردید و 
هم اکنون این اردو به صورت مشترک با تیم ملی جوانان 
در سطح بسیار خوبی در حال برگزاری است و  تمامی 

بازیکنان در شرایط و وضعیت خوبی بسرمی برند.
وی افزود: همه بازیکنان با انجام تست PCR وارد اردو 
شده اند و در اردو نیز تمامی پروتکل های بهداشتی رعایت 
می شود تا سلامت بازیکنان به خطر نیفتد. این دومین 
اردوی مشترک با تیم ملی جوانان است که تمرینات نیز 
در دو نوبت صبح و بعد از ظهر در حال برگزاری است و 

بیشتر روی دفاع و حمله کار می کنیم.
کرد:  اضافه  دختر  نوجوانان  هندبال  ملی  تیم  سرمربی 
تیم ملی، خود را برای مسابقات قهرمانی آسیا که از ۲۷ 
اسفندماه سال جاری تا پنجم فروردین ماه سال ۱۴۰۱ در 
قزاقستان برگزار خواهد شد، آماده می کند. در این دوره 
تیم ملی نوجوانان ایران با تیم های چین تایپه، قزاقستان 
و کویت هم گروه است و ما سعی کرده ایم از تیم های 
نتایج  به  تا  باشیم  داشته  خوبی  آنالیز  خود  هم گروه 

مطلوبی دست پیدا کنیم.
محمدخانی خاطرنشان کرد: در این اردو ۳۰ بازیکن نوجوان 
و جوان حضور دارند که ۱۸ نفر از آن ها در رده نوجوانان 
می باشند و بر اساس پیش بینی هایی که به عمل آوردیم   
۱۸ نفر تا اردوی آخر در تمرینات حضور خواهند داشت تا 
ببینیم شرایط به چه نحوی پیش خواهد رفت و با اعزام 

چند نفر موافقت می شود.

هندبال  ملی  تیم  موفقیت  به  اشاره  با  محمدخانی 
بزرگسالان برای گرفتن سهمیه جام جهانی و حضور در 
مسابقات جهانی اسپانیا گفت: این موفقیت در روحیه 
و بالا بردن انگیزه بازیکنان نوجوان و جوان تأثیر بسیار 
زیادی گذاشت و آن ها را به انجام تمرینات و بازی های 
خوب و گرفتن سهمیه امیدوارتر کرد، البته با توجه به 
اینکه در این رده ۴ تیم سهمیه مسابقات جهانی خواهند 
تا  کار  دارند،  خوبی  بسیار  سطح  نیز  تیم ها  و  گرفت 
حدودی سخت خواهد بود اما یقین داریم دور از دسترس 
نیست و ما تمام سعی و تلاشمان را برای گرفتن سهمیه 

صرف خواهیم کرد.
وی تصریح کرد: با توجه به اینکه هدف تمامی تیم ها 
کسب سهمیه است، ما نیز تمام تلاش خود را برای ارائه 
بهترین عملکرد و افتخارآفرینی برای کشورمان خواهیم 

نمود و امیدواریم بتوانیم به نتایج خوبی نائل گردیم.
وی با اشاره به اینکه این بازیکنان از سال ۹۷ استعدادیابی 
شده اند و زیر نظر فدراسیون تمرینات مداومی را  برگزار 
نموده اند، گفت: در این مدت برخی از این بازیکنان از 
تیم نوجوانان به  رده جوانان ملحق شدند و بقیه در رده 

نوجوانان فعال هستند؛ بنابراین بازیکنان خوبی 
در اختیار داریم، بازیکنانی که بیشتر آن ها 
به همراه بازیکنان جوان در تیم های لیگ 
برتری به میدان می  روند و با کوله باری 
از تجربه   امتیازات خوبی را از نظر تکنیک 

و تاکتیک  گرفته اند که مدنظر کادر 
مورد  به خوبی  و  باشد  فنی می 

اجرا قرار می  گیرند. سرمربی تیم 
تصریح  نوجوان  دختران  ملی 
تیم های  روی  هرچقدر  کرد: 
سرمایه گذاری  بیشتر  پایه 
داشته باشیم، در آینده در 
رده های بالاتر و بزرگسالان، 
دارای تیم های بهتر و با 
خواهیم  کیفیت تری 

بود.
محمدخانی  فاطمه 
مسئولان  کرد:  اضافه 
ویژه  به  فدراسیون 

شخص آقای دکتر پاکدل 
بسیار  کار  فدراسیون  رئیس 

روی  سرمایه  گذاری  با  ارتباط  در  ارزشمندی  و  زیبنده 
رده های پایه دختران انجام داده اند و برنامه ریزی مدونی 
صورت گرفته است تا با اعزام سه رده سنی به مسابقات 
آسیایی و جهانی تیم ها برای کسب تجربه بیشتر مورد 
درخشان  آینده ای  نویددهنده  که  بگیرند  قرار  حمایت 
برای هندبال بانوان است. حضور آقای اکبر آبادی بعنوان 

مدیرفنی تیم های نوجوانان و جوانان از استان مرکزی 
)اراک( که از بازیکنان شاخص تیم های ملی و از همه 
مهم تر از معلمین و اساتید فرهیخته ورزش کشورمان 
بشمار می آیند و حضور در چند دوره مسابقات آسیایی 
و جهانی را در کارنامه درخشان خود دارند مایه دلگرمی 
بیشتر گردیده و همین حضور ایشان  سبب گردیده تا 
هندبال ایران هم در قسمت مردان و هم در بخش بانوان 
جهانی شوند که باید بگويم اولین تیم توپی بانوان ایران 

است که جهانی شده است. 
وی با اشاره به اعزام تیم بزرگسالان به مسابقات آسیایی و 
جهانی گفت: تیم دختران جوان از چهاردهم تا ۲۳ اسفند 
تاپنجم  ماه سال جاری  اسفند  از ۲۷  نوجوانان  تیم  و 
گرفتن  و  آسیایی  مسابقات  به   ۱۴۰۱ سال  فروردین ماه 

سهمیه جام جهانی اعزام می شوند.
سرمربی تیم ملی دختران نوجوان در ارتباط با تمرینات و 
بازی های تدارکاتی اظهار کرد: در جریان برگزاری اردوها 
تاقبل از اعزام قرار است با تیم های بزرگ تهرانی و 
لیگ برتری مثل تأسیسات دریایی و آتریسا چند 
مسابقه تدارکاتی داشته باشیم تا بازیکنان بهتر 

و بیشتر به سنگ محک زده شوند.
جدول بازی های نهمین دوره مسابقات 
قهرمانی نوجوانان زنان آسیا اعلام شد:

کشی  قرعه  طی  است:  ذکر  به  لازم 
انجام شده، جدول مسابقات قهرمانی 
نوجوانان زنان آسیا که از تاریخ ۱۸-
۲۵ مارچ )۲۷ اسفندماه ۱۴۰۰ لغایت 
آلماتی  در   )۱۴۰۱ ماه  فروردین   ۵
کشور قزاقستان بین ۶ تیم شرکت کننده 
از کشورهای ایران، کره جنوبی، قزاقستان، 
ازبکستان، هند و سوریه برگزار خواهد شد، 
اعلام گردید. گفتنی است که  ۳ تیم برتر 
این دوره از مسابقات به مسابقات قهرمانی 
راه  گرجستان   ۲۰۲۲ جهان  نوجوانان 

خواهند یافت.

انتخابات  اعضای مجمع  از  بررسی شکایت یکی  جلسه 
روز  صبح  جوانان  و  ورزش  وزارت  از  تکواندو  فدراسیون 
یکشنبه در دیوان عدالت اداری برگزار شد. امیرحسین شکری 
در گفت وگویی درباره برگزاری جلسه رسیدگی به شکایت از 
وزارت ورزش بابت انتخابات فدراسیون تکواندو، اظهار کرد: 
بنده به عنوان وکیل آقای حسینعلی نظری سرمربی تیم 
ملی پومسه و یکی از اعضای مجمع انتخاباتی فدراسیون 
تکواندو، علیه وزارت ورزش در دیوان عدالت اداری طرح 
مجمع  در  شده  امضا  صورتجلسه  طبق  کردم.  شکایت 
مجمع  در  حاضر  اعضای  تکواندو،  فدراسیون  انتخاباتی 
۵۷ نفر بودند که به استناد بند یک ماده ۱۵ اساسنامه 
دستورالعمل   ۱۳ ماده   ۵ بند  و  ورزشی  فدراسیون های 
شرایط اختصاصی نامزدهای داری وثاقت نحوه ثبت نام 
و رای گیری، برای انتخاب رییس فدراسیون به نصف +۱ 
رای اعضای حاضر در مجمع نیاز است که با احتساب ۵۷ 
عضو حاضر مجمع، فرد منتخب باید صاحب ۳۰ رای می شد 

اما متاسفانه آقای ساعی با کسب ۲۹ رای به عنوان رییس 
فدراسیون معرفی شد.

این وکیل دادگستری افزود: بر اساس قانون با توجه به 
اینکه آقای ساعی به حد نصاب تعیین شده آرا نرسیده بود، 
باید انتخابات به دور دوم کشیده می شد که اینکار صورت 
نگرفت و صورتجلسه امضا و تصویب شد. ما نیز به دنبال این 
اتفاق، علیه وزارت ورزش طرح دعوی کردیم و خواهان ابطال 
صورتجلسه امضا شده و انتخابات فدراسیون تکواندو شدیم.

وی تصریح کرد: روز )یک شنبه( نیز جلسه رسیدگی با حضور 
نماینده  نیری  آقای  و  ورزش  وزارت  نماینده  فلاح  آقای 
و  شد  برگزار  اداری  عدالت  دیوان  در  تکواندو  فدراسیون 
دفاعیات خود را انجام دادند. ما نیز به بندهای قانونی فوق 

استناد کردیم و خواستار ابطال انتخابات شدیم.
شکری تاکید کرد: در شرایط فعلی خواستار دستور موقت 
برای جلوگیری از صدور حکم ریاست هادی ساعی شدیم تا 
دادگاه در نهایت حکم خود را در این باره صادر کند. ما پیش 

از این طی صحبتی که با معاونت ریاست جمهوری و وزارت 
ورزش داشتیم درخواست کرده بودیم حکم ریاست آقای 
ساعی صادر نشود اما دستور موقت آن را باید از دیوان عدالت 

اداری درخواست می کردیم.

»سرمربی تیم ملی هندبال دختران نوجوان ایران« در گفت وگو با »دنیای هوادار« مطرح کرد:

گرفتن سهمیه المپیک دشوار، اما دور از دسترس نیست

دیدگاه

یحیی و بازیکنان در ثلث سوم؛ 

پرسپولیس در تلاطم و تنهایی!

اینگونه  باید  پرسپولیس 
فکر کند که وارد یک دریای 
متلاطم شده و خود را باید از 
این مهلکه نجات دهد، آن هم 
از دست  امید و تلاش و  با 
ندادن روحیه تیمی و تلاش 
مضاعف. کاری که یحیی گل 
محمدی دو هفته قبل کرد، 
دقیقا همان قطع نقطه امید یا رفتن به پیشواز غرق شدن بود. 
یحیی بطور مستقیم بعنوان کاپیتان این کشتی سرگشته در 
گرداب و تلاطم امواج به همراهانش گفته که هرکس به فکر 
نجات خود باشد و اتفاقا ترکش این کار یحیی را شاگردانش در 
بازی سوپرجام دیدند. تمرکز پرسپولیس به همین راحتی از دست 
رفت، آن هم در حالیکه همه هواداران پرسپولیس این فصل از 

تیم شان قهرمانی می خواهند.
پرسپولیس باید ثابت کند که حواشی و حرف و حدیث های 
موفقیت های پنج فصل قبل از پایه بی اساس بوده و برای تکرار 
قهرمانی نیاز به عزم و اراده ای آهنین دارد. به قول محمد تقوی 
کارشناس فوتبال یحیی گل محمدی باید بپذیرد که یک گروهی 
نمی خواهند پرسپولیس قهرمان شود و این را باید به شاگردانش 
هم منتقل کند. بنابراین برای غلبه بر این اراده نامرئی باید دو 

برابر قبل زحمت بکشند.
بهانه هایی مانند پول و مشکلات مدیریتی و نبستن قرارداد با 
فلان بازیکن و... شاید موثر باشد اما نمی تواند بازدارنده شود. 
صد البته تا همین امروز هم پرسپولیس با وجود همه مشکلاتی 
که بر سر راهش وجود دارد، خوب پیش آمده اما اصل قضیه 
در ثلث سوم مشخص می شود. در گذشته امتحانات نهایی را 
ثلث سوم می گفتیم و قبولی در ثلث سوم تضمین کننده بود. 
حالا هم پرسپولیس به ثلث سوم نزدیک می شود و البته رقبای 
پرسپولیس مثل سپاهان و استقلال و گل گهر هم همینطور، اما 

یقیناً حساب پرسپولیس جداست.
نمی توان به طور قطع و یقین گفت، ولی شنیده ها حکایت از 
این دارد که جریانی به شدت تلاش می کند تا پرسپولیس این 
فصل قهرمان نشود و اگر یحیی و شاگردانش می خواهند با 
شایستگی از قهرمانی های 5 فصل اخیر یاد کنند، همتی مردانه 
طلب می کند و تلاشی جانانه که در وجود پرسپولیس این انرژی 

دیده می شود.
بدون شک یحیی و شاگردانش تا ریال آخر پول خود را می گیرند، 
تلاش آن ها هم نتیجه می دهد و اینطور نیست که کسی مانع 
از گلزنی آن ها شود اما بازی های بیرون نیاز به کمی درایت و از 
خودگذشتگی دارد. لیگ در ثلث سوم بسیار جذاب تر از همیشه 
خواهد بود اگر پرسپولیس تسلیم حوادث و اتفاقات خواسته و 
ناخواسته  نشود. یقینا با این روند کار قهرمانی لیگ برتر به وقت 

اضافی می کشد و هیجان تا سوت پایان ادامه دارد.

در جلسه ای بررسی شد؛

رسیدگی به درخواست ابطال انتخابات تکواندو در دیوان عدالت اداری

کفاشیان: وقتی کی روش آمد پنجم آسیا بودیم! 
علی کفاشیان رئیس اسبق فدراسیون فوتبال در گفت  وگویی گفت: در زمان ما یک تیم ناآماده توسط کی روش آماده 
شد و به جام جهانی رسید و در آن زمان شرایط خیلی خوب پیش رفت. یادم می آید زمانی که کی روش تیم ملی را 
تحویل گرفت ما تیم چهارم یا پنجم آسیا بودیم و همراه با این سرمربی ابتدا به رده اول آسیا صعود کردیم و بعد 

هم به جام جهانی رسیدیم.

سیدرضا فیض آبادی

 نویسنده و روزنامه نگار

اصغر قلندری

  نویسنده و روزنامه نگار

درحاشیه
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ورزشی

یادداشت

روزی که جامعه ورزش از وعده حضور یک مدیر دارای 
به مرز  وزارت ورزش و جوانان  راس  در  سوابق ورزشی 
ذوق مرگی رسید)خود من اولین نفر!(، اما این موضوع 
بسیار مهم به دست فراموشی سپرده شد که بسیار خب! 
وزیر ورزشی نداشتیم که خواهیم داشت، اما این وزیر 
دهد،  انجام  کارهایی  چه  ورزش  در  است  قرار  ورزشی 
ضمانت برنامه راهبردی وی چیست و ترکیب معاونان 
و مدیران کل در وزارتخانه تحت مسئولیت وی چگونه 

چیده خواهد شد.
نپرسیدیم و نخواستیم بدانیم آیا کارشناسان شایسته، 
متخصص و کاربلد وزارت ورزش که به مرز بازنشستگی 

پارتی  داشتن  و  تملق  از  ولی  رسیده اند 
بی بهره بوده و البته به این موضوع به 

دلیل داشتن شرافت و اصالت، افتخار 
در  نهایتا  باید  همچنان  می کنند 
سطح یک رییس گروه ارتقاء یابند 
و پست های معاونت و مدیرکلی 
از آن خوبان عالم است و یا اینبار 

ورزش  وزارت  در  سالاری  شایسته 
حاکم خواهد شد؟ 

اینها را نپرسیدیم چون بیش از چهل سال 
بنام ورزش، سرگردان  بیابان لم یزرعی  در 
به  هربار  و  دیدیم  سراب  بارها  بودیم، 

هوای آب زلال، اما با کله به داخل 
و  زدیم!  شیرجه  ماسه  و  شن 

هیچوقت عبرت نگرفتیم و 
هر بار به نحوی خودمان 

را قانع کردیم که اینبار شرایط متفاوت خواهد بود. خوش 
قلبی، زودباوری، سادگی و اعتماد به ظواهر و احساسی 
شدن در تصمیمات همان چیزهایی بودند که ما ورزشی 
ها را به این روز انداختند. نپرسیدیم و مطالبه نکردیم که 
مگر در وزارت تخصصی ورزش و  جوانان قحط الرجال است 
که از معاون و مدیرکل و مشاور تقریبا همه باید از خارج 

وزارتخانه که چه عرض شود، کلا خارج از ورزش باشند! 
فکر  انتصاباتتان  به  لحظه ای  خودتان  سجادی!  آقای 
کرده اید؟ آیا واقعا حمید سجادی قهرمان پر افتخار آسیا 
و المپین ورزش ایران وزیر ورزش است؟ بارها چشم های 
خود را مالیدیم و به صورت خود سیلی زدیم و آرزو کردیم 
همه اینها در خواب باشد ولی ظاهرا این رویا از نوع صادقه 

است!
شما  از  متخصص  یک  بعنوان  سجادی!  دکتر  آقای 
می پرسیم واقعا چه منطقی برای بسیاری از انتصابات 
خود دارید؟ آیا از جاهایی تحت فشار بودید که اگر بودید 
چرا به جامعه ورزش اطمینان نکردید و از اهالی ورزش که 
دوستدار شما بودند برای مقابله با جریان احتمالی تحمیل 
برخی گزینه ها کمک نخواستید؟ اگر هم انتخاب خودتان 
بودند، که باید سرمان را محکم به دیوار بکوبیم! 
چرا هیچ برنامه ای ظرف نزدیک به پنج 
ماه وزارت شما در خصوص سازماندهی 
تغییرات  به  تصمیم  و  فدراسیون ها 
جز  که  آن ها  از  برخی  در  ساختاری 
هزینه تراشی و دوپینگ و باخت و 
ناکامی، هیچ خروجی  حاشیه و 
نداشته اند،  کشور  ورزش  برای 
شاهد نبوده ایم و  مگر این بحث 
مطرح نبود که این فدراسیون ها 
مثلا  دیگری  ساختار  در  باید 
انجمن تعریف و یا چند 
هم  فدراسیون 
سنخ، در یکدیگر 
و   شوند  ادغام 
در مقابل، چند 

ورزش مدال آور، المپیکی و معتبر بین المللی به ساختار 
فدراسیون ارتقا یابند.

تقریبا بیشتر کار شما مطابق با اخبار منتشره در سایت 
و کانال رسمی وزارتخانه به ارسال پیام های تبریک و 
تسلیت که خیلی از این پیام ها به حوزه کاری تان نیز 
ارتباطی ندارند، صحبت های کلیشه ای و سفرهایی بدون 
مشخص شدن خروجی آنها خلاصه شده است و هنوز 
آثاری از اجرای مرحله به مرحله یک برنامه استراتژیک در 

حوزه ملی و دیپلماسی روابط بین الملل، ندیده ایم.
این مدل مدیریت که از هر غیرمتخصصی هم بر می آید؛ 
از  گروه  این  برای  فقط  و  روگردانید  ورزشی ها  از  چرا 
متخصصان و مدیران وقتتان پر است و جلساتی کاربردی 

با دعوت از صاحبان واقعی ورزش برگزار نمی کنید.
نمی دانم ریاست محترم جمهور آیا در جریان واقعیت های 
امروز ورزش کشور هست یا خیر؟ آیا می داند در سفر اخیر 
رییس  با  پکن، جلسهای  المپیک  به  ورزش  مسئولان 
کمیته بین المللی المپیک برگزار نشد و در واقع از سوی 

آنها وقت مشخصی هماهنگ نشده بود.
آیا آقای رییس جمهور می داند جامعه ورزش نسبت به 
شرایط مدیریتی این روزهای وزارتخانه چه نظری دارند 
و آیا می داند برخی ورزشی ها از این اوضاع و احوال 
مرگ  آرزوی  که  جایی  تا  ناامید شده  و  ورزش خسته 
می کنند؟)خود اینجانب( بس کنید! تمامش کنید! این 
جوانان  از  دعوت  نیست.  ایران  ورزش  شایسته  اوضاع 
با  باید  ایران  ورزش  تا کی  کاربلد چه شد؟  متخصص 
تفکرات قدیمی که بارها امتحان پس داده و  مردود و 

تجدید شده اند، اداره شود؟
مجلس و  نمایندگان مردم در خانه ملت چرا در مقابل 
اوضاع کنونی ورزش سکوت کرده اند؟ چرا مجلس مطالبه 
جدی برای اصلاح اوضاع ورزش کشور از رییس جمهور 
ندارد؟ و آیا برای هیچکس مهم نیست ورزش کشور در چه 
شرایطی است و این اوضاع چه پیامدهایی خواهد داشت؟ 
تنفس در هوای سنگین این روزهای ورزش بسیار سخت 
شده است؛ سخت تر از تحمل تنفس با وجود دو  ماسک 

سه لایه و در محیط پر از ویروس کرونا! خدایا...

در  استقلال-  اسبق  -مدیرعامل  زاده«  فتح الله  »علی 
گفت وگویی درباره شرایط این روزهای فدراسیون فوتبال و 
حواشی مدیریتی ای که در این مدت بر سر احتمال عزل 
شهاب الدین عزیزی خادم پیش آمده است، اظهار کرد: آن 
شبی که قرار شده بود ریاست فدراسیون فوتبال انتخابی 
باشد، من به برنامه نود رفتم و آقای فردوسی پور از من 
در این رابطه سوال کرد و من هم جواب دادم که این 
پدیده انتخابات نیست، یک انتصابات خفیف است. وقتی 
من برنامه ها را در انتخابات اخیر فدراسیون دیدم، احساس 
کردم این روند انتخابات نیست و انتصابات خفیف است. 
این نکته را باید بگویم که با ۴۰ نفر نمی شود انتخابات 
انجام داد. برخی ها سوار موج می شوند و پول های خوبی 
خرج می کنند و آدم ها را می خرند. باید مثل کشورهای 
پیشرفته، مجمع به ۲۰۰ نفر تبدیل شود. باید افراد باتجربه 
مدیریتی فوتبال عضو مجمع شوند. همچنین باید بازیکنان 
و پیشکسوت های بیشتری در کار دخیل شوند. کسانی که 
در فدراسیون فوتبال ریاست کردند، تجربه های زیادی دارند 
و آن ها هم باید عضو مجمع شوند. ما از پتانسیل موجود 

استفاده نکردم.
رای  این طور  افزود:  استقلال  باشگاه  اسبق  مدیرعامل 

گرفتن فوتبال ما را نابود می کند. با برپا، برجا نمی توان 
فوتبال را اداره کرد. در حال حاضر هیات رئیسه فدراسیون 
فوتبال قدرت زیادی دارد و می تواند مساله ای را به رئیس 
فدارسیون فوتبال ابلاغ کند تا آن مساله اجرا شود. من روند 
خوبی را برای فوتبال نمی بینم و این خیلی بد است، نگذارند 
فوتبالی ها به فضای فوتبال ما بیایند. الان برخی افراد به 
فدراسیون می آیند که ظاهرا هیچ پستی در فدارسیون ندارند 
اما پاداش های ۳۰ میلیونی می گیرند. آیا هیچ حساب و 
کتابی وجود ندارد؟ امیدوارم به زودی با تدبیر اهالی فوتبال 

و هیات رئیسه اتفاقات بهتری رقم بخورد.
فتح الله زاده درباره عملکرد شهاب الدین عزیزی خادم در 
فدراسیون فوتبال گفت:  من بی پرده صحبت می کنم. وقتی 
یک عده ای آقای عزیزی خادم را رئیس فدراسیون فوتبال 
می کنند، بعدا از او باج می خواهند. آن ها هر چیزی که 
می گویند را باید عزیزی خادم انجام دهد. ما ۳-۲ پدرخوانده 
فوتبال در برخی رسانه ها داریم که همه چیز را می خواهند 
مال خود کنند. الان ما یک بچه ای می بینیم که ۲۰ تا 
آپارتمان دارد و هیچ کسی نمی پرسد که این آپارتمان ها 
از کجا آمده است. آدم هایی مثل ما را امثال این آدم ها 
از فوتبال دور می کنند و می آیند به عزیزی خادم وعده 

می دهند که ما از تو حمایت می کنیم و این درحالی است 
که نمی توانند خودشان را جمع کنند. وقتی که ما اینقدر 
نابود  را  خود  فوتبال  هم  خودمان  هم  می شویم،  ذلیل 

می کنیم.
او در ادامه درباره بیانیه تند کمیته اخلاق در حمایت از 
رئیسه  هیات  و  اخلاق  کمیته  تقابل  و  خادم  عزیزی 
رئیسه  هیات  اگر  من  نظر  به  گفت:  فوتبال  فدراسیون 
فدراسیون فوتبال قاطع باشد و شجاعانه تصمیم بگیرد، 
قادر به انجام همه کارها هستند چون همه ارکان فدراسیون 

فوتبال زیر هیات رئیسه است.

از انتظار برای پایان روزمرگی در ورزش؛

آقای وزیر! طاقتمان طاق شد

لیگ برتر

هفته هفدهم رقابت های لیگ برتر؛

افزایش اختلاف استقلال و 
پرسپولیس با صنعتی ها

سرخابی های پایتخت با شکست ذوب آهن و نساجی، 
اختلاف خود را با سایر تیم های جدول لیگ برتر افزایش 
دادند. پرونده هفته هفدهم رقابت های لیگ برتر فوتبال 
دیدار  پنج  برگزاری  با  یکشنبه  روز  کشور،  باشگاه های 
بسته شد و تغییری در رده های بالایی جدول به وجود 

نیامد.
مقابل ذوب آهن  که  برتری دشواری  لطف  به  استقلال 
اصفهان به دست آورد، با 41 امتیاز در صدر جدول ماندنی 
شد و اختلاف سه امتیازی خود را با پرسپولیس حفظ 
کرد. مدافع عنوان قهرمانی لیگ برتر هم از سد نساجی 
گذشت تا با اختلافی سه امتیازی، همچنان به تعقیب 
امنیتی شش  حاشیه  دوباره  و  بدهد  ادامه  صدرنشین 

امتیازی با سپاهانِ رده سومی ایجاد کند.
اراک و پیکان مغلوب رقبای خود  آلومینیوم  تیم های 
رفسنجان  مس  با  را  اختلاف شان  نتوانستند  و  شدند 
در رتبه چهارم کاهش بدهند. گل گهر سیرجان و فولاد 
خوزستان نیز ششمین پیروزی فصل خود را تجربه کردند 
و در رده های هفتم و نهم جدول لیگ برتر جای گرفتند.
نتایج کامل دیدارهای هفته هفدهم لیگ برتر فوتبال در زیر 

آمده است:
سپاهان اصفهان 4 - نفت مسجدسلیمان یک

پدیده خراسان یک - مس رفسنجان 3
صنعت نفت آبادان یک - تراکتور صفر

گل گهر سیرجان 2 -  فجر شهیدسپاسی شیراز صفر
پیکان تهران یک - هوادار تهران 2

فولاد خوزستان یک - آلومینیوم اراک صفر
نساجی مازندران یک - پرسپولیس 3

استقلال یک - ذوب آهن اصفهان صفر
برنامه بازی های هفته هجدهم لیگ برتر فوتبال به این شرح 

است:
جمعه - 29 بهمن 1400

ورزشگاه  پدیده مشهد، ساعت 15،   - نفت مسجدسلیمان 
شهیدبهنام محمدی مسجدسلیمان

هوادار تهران - سپاهان اصفهان، ساعت 15، ورزشگاه انقلاب 
کرج

فجر سپاسی شیراز - صنعت نفت آبادان، ساعت 15، ورزشگاه 
حافظیه شیراز

مس رفسنجان - فولاد خوزستان، ساعت 15، ورزشگاه شهید 
زینلی سرچشمه

ورزشگاه   ،15 ساعت  تهران،  پیکان   - اصفهان  ذوب آهن 
فولادشهر اصفهان

نساجی مازندران - گل گهر سیرجان، ساعت 15، ورزشگاه امام 
رضا )ع( مشهد

شهید  ورزشگاه   ،17:30 ساعت  استقلال،   - تبریز  تراکتور 
سلیمانی تبریز

پرسپولیس - آلومینیوم اراک، ساعت 19:30، ورزشگاه آزادی 
تهران

»مدیرعامل اسبق استقلال« مطرح کرد:

پدرخوانده های رسانه ای از عزیزی خادم باج خواهی کردند

سوژه

نیازهای دردانه های فوتبال تمام نمی شود
معاون فرهنگی و توسعه ورزش همگانی گفت: سال ۱۴۰۰ به خاطر اینکه ورزش قهرمانی دچار مشکل بود، اگر 
بودجه ای بوده صرف ورزش قهرمانی مخصوصا فوتبال و دردانه ها یعنی استقلال و پرسپولیس شده است که 

نیازهایشان تمام نمی شود.

فرهاد غلامعلی

 نویسنده
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سایپا به دسته یک لیگ والیبال سقوط کرد
هفته بیست و ششم لیگ برتر والیبال مردان یکشنبه، پیگیری شد. تیم لبنیات هراز آمل 
مقابل راه یاب ملل مریوان به میدان رفت و پیروز شد. بر این اساس  جایگاه دومی خود را در 
جدول تثبیت کردند و حریف تیم هفتم در مرحله یک چهارم نهایی شد. مقاومت شهداب 
یزد هم با پیروزی سه بر دو مقابل پیکان جایگاه سومی خود را قطعی کردند و حریف مس 
رفسنجان در مرحله پلی آف شدند. تیم سایپا با شکست مقابل مس رفسنجان به لیگ دسته 

یک سقوط کرد. پیش از این هم آذرباتری ارومیه سقوط کرده بود.

برنامه مرحله پلی آف لیگ برتر والیبال مشخص شد
با پایان مرحله مقدماتی لیگ برتر والیبال مردان تکلیف تیم هایی که در پلی آف به مصاف هم 
خواهند رفت، روشن شد. در این دوره از مسابقات تیم های فولاد مبارکه سپاهان، لبنیات هراز 
آمل، مقاومت شهداب یزد، پیکان، شهرداری ارومیه، مس رفسنجان، فولاد سیرجان ایرانیان و 
پاس گرگان در رتبه های اول تا هشتم جدول لیگ برتر قرار گرفتند و به پلی آف راه پیدا کردند. 
فولاد مبارکه سپاهان اصفهان - پاس گرگان/ لبنیات هراز آمل - فولاد سیرجان ایرانیان/ مقاومت 

شهداب یزد - مس رفسنجان/ پیکان - شهرداری ارومیه.

جزئیات ارزش گذاری سرخابی ها به زودی منتشر می شود
»حسین قربان زاده« -رئیس سازمان خصوصی سازی- در توئیتر خود نوشت: روش، مبانی و 
جزئیات ارزش گذاری سرخابی ها از سوی کارشناسان رسمی دادگستری بزودی منتشر می شود. 
جلسه ای با فعالان بازار سرمایه برای تحلیل این ارزش گذاری ها برگزار می شود. ارزش نهایی باشگاه 
پرسپولیس ۳ هزار و ۲۱۰ میلیارد تومان و ارزش نهایی باشگاه استقلال ۲ هزار و ۷۸۰ میلیارد تومان 
است. این ارزش گذاری، از سوی کارشناسان رسمی دادگستری از دارایی های این دو باشگاه و به 
ویژه دارایی نامشروط که برند دو باشگاه بوده انجام شد و به تصویب اعضای هیئت واگذاری رسید.

دستورالعمل انتخاب کارشناسان خبره کمیته المپیک بررسی نشد
صد وسومین نشست هیات اجرایی کمیته ملی المپیک با ریاست رضا صالحی 
امیری و حضور کلیه اعضا و با رعایت دستورالعمل های بهداشتی به صورت فوق 
تدوین  نشست  در  شد.  برگزار  المپیک  ملی  کمیته  یک  شماره  سالن  در  العاده 
آیین نامه کارشناسان خبره بود که البته مربوط به مجمع عمومی این دوره )۱۷ 
اسفند( نیست و تصمیم گیری در این خصوص به جلسات بعدی هیات اجرایی 

موکول شد.

چهار شهر نامزد میزبانی از دیدار ایران - لبنان
سرپرست تیم ملی در مورد آخرین بازی تیم ملی مقابل لبنان اظهار داشت: با توجه به 
تأکید رئیس فدراسیون راجع به توسعه فوتبال در استان ها، این تمایل وجود دارد بازی 
مقابل لبنان در یکی از شهرهای مشهد، اصفهان، تبریز و اهواز که استانداردهای لازم فیفا 
را برای برگزاری این دیدار داشته باشند، انجام شود و اگر این اتفاق رخ بدهد، به نظرم 
می تواند رویداد خوب و خوشایندی برای فوتبال ایران باشد. تیم ملی فوتبال تمام سعی 

خود را انجام می دهد تا همچنان صدرنشینی خود را حفظ کند.

پرونده محکومیت »سراجی« هنوز ارسال نشده است
رییس کمیته استیناف روز یکشنبه در پی انعکاس نوشتار عضو این کمیته که تحت 
تاریخ  در  اخلاق  کمیته  عجیب  حکم  از  استیناف  کمیته  رئیس  نایب  انتقاد  عنوان 
۲۳ بهمن ۱۴۰۰ در یک سایت ورزشی منتشر شده است، اظهار داشت: تاکنون پرونده 
مربوط به محکومیت »مهرداد سراجی« عضور هیات رییسه فدراسیون فوتبال به این 
کمیته ارسال نشده و اساسا از تجدیدنظر خواهی و مبنای صدور حکم محرومیت او 

بی اطلاع هستیم.

اگر عزیزی خادم مرتکب تخلف شده، باید عزل شود
مصطفی هاشمی طبا در رابطه با درخواست عزل رییس فدراسیون فوتبال از سو اعضای هیات رییسه 
این فدراسیون به دلایل مختلف اعم نبود شفافیت های مالی و عدم اطلاع اعضای هیات رییسه از برخی 
تصمیمات اتخاذ شده در فدراسیون فوتبال از سوی شهاب الدین عزیزی خادم، اظهار کرد: حتی اگر یک 
روز تا جام جهانی فوتبال باقی مانده باشد نباید مصلحت اندیشی کرد. آنچه باید ملاک عمل قرار گیرد، 
قانون است. متاسفانه کشور ما قربانی مصلحت اندیشی ها شده و قانون نادیده گرفته می شود، آنچه در 
فدراسیون فوتبال نیز باید مدنظر قرار گیرد و به آن توجه شود قانون است و نباید از اجرای آن دریغ کرد.

طارمی برگه 
برنده پورتو 
در اروپا

مهدی  شب  جمعه 
ایرانی  مهاجم  طارمی 
در  کشورمان  ملی  تیم 

دیدار با اسپورتینگ موفق شد یک گل و یک پاس گل را 
به نام خود ثبت کند.

 روزنامه معتبر رکورد پرتغال در خبر امروزش به ستایش از 
ستاره ملی پوش کشورمان پرداخت و اشاره کرد که قدرت 
طارمی در خط تهاجمی کمک بسیار زیادی به تیم پورتو 
برای بازی های لیگ اروپا می کند. رسانه های پرتغالی نام 
قهرمان را روی اسم طارمی گذاشتند و برخی دیگر به لقب 

بهترین بازیکن زمین را دادند.

رضاییان  بازگشت 
به ایران؛ کارت بازی 

»رامین« صادر شد
پس  رضاییان«  »رامین 
باشگاه  با  قرارداد  عقد  از 
شرایطی  در  پرسپولیس 
روز یکشنبه به ایران بازگشت که مجوز بازی این بازیکن نیز 
صادر شد.  رامین رضاییان که از اهداف اصلی نقل و انتقالاتی 
باشگاه پرسپولیس بود، سرانجام در آخرین ساعات نقل و 
انتقالات زمستانی توانست با فسخ قراردادش با الدحیل به 
پرسپولیس بپیوندد و تا پایان فصل سرخپوشان را در ادامه 
مسابقات لیگ همراهی کند. همچنین ITC )کارت بازی( 
بازیکن در اختیار تیم فوتبال  این  رضاییان صادر شد و 

پرسپولیس قرار گرفت.

برنامه مسابقات تیم های ملی دختران هندبال ایران در قهرمانی آسیا
مسابقات هندبال قهرمانی دختران جوان و نوجوان قرار است در اسفند ۱۴۰۰ برگزار شود. 
امروز کنفدراسیون هندبال آسیا برنامه مسابقات را اعلام کرد. شانزدهمین دوره مسابقات 
جوانان آسیا از ۱۶ تا ۲۲ اسفند و مسابقات نوجوانان از ۲۷ اسفند تا ۷ فروردین در 
آلماتی قزاقستان انجام خواهد شد. حریفان تیم ملی دختران جوان ایران در این مسابقات 
قزاقستان، کره، ازبکستان، هند و تایلند هستند. دختران نوجوان ایران نیز در نهمین دوره 

مسابقات قهرمانی آسیا با قزاقستان، کره، ازبکستان، هند و سوریه رقابت خواهند کرد.

به گردن  نمی توان  را  تیلور  برابر  شکست 
کسی انداخت

)ع( که توسط حسن  امام علی  مجموعه ورزشی حضرت 
یزدانی قهرمان المپیک و جهان در منطقه لپو صحرا شهرستان 
جویبار مازندران احداث شده است، در هفته جاری افتتاح 
خواهد شد. حسن یزدانی در گفتگویی در مورد پیروزی پس از 
سه شکست مقابل دیوید تیلور آمریکایی گفت: قطعا اتفاقاتی 

که داخل کشتی می افتد 
و باعث باخت می شود را 
به گردن کسی  نمی توان 
انداخت. در لحظات پایانی 
آن  به  که  افتاد  اتفاقی 
چیزی که دنبالش بودم، 
نرسیدم و در نهایت دست 

حریفم بالا رفت.

مقابل  آمریکا  کشتی  ملی  تیم  پیروزی 
ستارگان جهان

مسابقه تیم ملی کشتی آزاد آمریکا برابر تعدادی از ستارگان 
کشتی جهان شب گذشته به وقت محلی برگزار شد که هر 
۱۰ نماینده آمریکا مقابل حریفان خود به برتری رسیدند. این 
مسابقه شب یکشنبه در زمین »گلاوب لایف« در »آرلبنگتون« 
تگزاس با حضور بیش از ۱۲ هزار تماشاگر برگزار شد. تیم ملی 
کشتی آزاد در ۱۰ مسابقه 
برابر تیم ستارگان کشتی 
جهان بدون واگذاری حتی 
یک امتیاز مقابل حریفان 
این  رسیدند.  برتری  به 
دیدار بجای دیدار دوستانه 
تیم های ملی کشتی آزاد 

ایران و آمریکا برگزار شد.


